
Geachte mevrouw Odinot,

Volgens onze informatie bent u de griffier voor de gemeenteraad van Zwijndrecht en willen 
wij u vragen deze e-mail te verspreiden onder de raadsleden van Zwijndrecht. Bijvoorbaat 
dank hiervoor.

Geachte raadsleden,
Gefeliciteerd met uw benoeming als raadslid van onze mooie gemeente.

De reden voor deze e-mail is om de wens die wij als tennisvereniging DDH (De Drie 
Heugels) in Zwijndrecht hebben om padelbanen te realiseren. Wij als tennisvereniging zijn al 
enige tijd hierover met de gemeente Zwijndrecht over in contact en ook is er al een 
behoefteonderzoek uitgevoerd door Mullier Instituut. De laatste informatie die wij hierover 
hebben ontvangen is dat eind april 2022 hierover een rapport gereed zou zijn dat dan met de 
gemeente besproken zou worden.
Zoals ook al eerder in ons rapport aan de gemeente aangegeven zijn wij (DDH) als 
tennisvereniging een financieel gezonde tennisvereniging en dat willen wij ook zeker in de 
toekomst zo houden. Daarnaast zijn wij op zoek om onze vereniging naar een hoger plan te 
trekken en ervoor te zorgen dat mensen bij onze vereniging lid blijven en dat er nieuwe leden 
aangetrokken kunnen worden. Met tennis alleen zal ons dat in onvoldoende mate lukken en 
daarom is ons oog, zoals bij meerdere tennisverenigingen, gevallen op padel.

Padel is niet meer weg te denken uit het sportlandschap. Het is de snelst groeiende sport van 
Nederland. Ons land telt op dit

moment al meer dan 20.000 padelspelers. En de groei zet door.

In 2024 verwachten we 100.000 padelspelers, 400 locaties en 3.000 teams. Die populariteit is 
goed te verklaren: het is een dynamische en laagdrempelige sport, een sociale sport, die goed 
past bij de tennisverenigingen. Het is dan ook een aantrekkelijke aanvulling op het aanbod 
voor hun bestaande leden en het brengt potentiële nieuwe leden naar de vereniging. Vandaar 
dat steeds meer verenigingen padelbanen aanleggen om een nieuwe impuls te geven aan hun 
vereniging.

Kortom het zorgt voor:

-         Vernieuwing

-         Meer Leden

-         Toekomst

-         Groei in aanwas jonge leden

-         Multi sport vereniging

 



Dat is ook de reden dat wij via deze mail nogmaals onze wens kenbaar willen maken om 
padelbanen te realiseren op ons tennispark DDH in Zwijndrecht.

Mocht u verder nog vragen hebben, dan zijn wij zeker bereid als vereniging om nadere 
toelichtingen te geven.

Alvast bedankt voor uw reactie.

Met vriendelijke groeten,

Teun Monhemius

Voorzitter Technische Commissie en Padel commissie DDH 


